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Läsnä  

Pj Arto Metsämäki  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Viveka Lanne   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Susanna Hirsikangas HiMa Catering oy, Huittisten Yrittäjät ry 
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Mikko Lehtonen Satakunnan ammattikorkeakoulu 
Annika Eklöf   Satakunnan ammattikorkeakoulu   
Tuna Yangin  Nuorisovaltuutettu 
 
 

 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen.  

  

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.  

   

3§  Toteutuma vuodelta 2023 ja toiminta vuonna 2024 

Käytiin läpi vuoden 2023 toteutuma ja vuoden 2024 toimintasuunnitelma. Liitteenä esitys.  

 

4§  Valtuustoaloite tulevaisuuden huittinen 2043 -työryhmän perustamisesta ja elinvoimatyöryhmälle 

osoitettu tehtävä 

  

Kokoomuksen ja Kristillisdemokraattien valtuustoryhmä on jättänyt valtuustoaloitteen 

Tulevaisuuden Huittinen 2043 työryhmän perustamisesta laatimaan useiden valtuustokausien 

ylimenevät tavoitteet, joilla Huittinen säilyy ja voimistaa asemaansa silloisen maakuntansa 

alueellisena keskuksena. 

 

Kaupunginhallitus on evästänyt jatkovalmistelua siten, että tulevaisuuskeskustelua tulee käydä 

erityisesti eri alojen asiantuntijoiden ja sidosryhmien kanssa, ei niinkään kuntatoimijoiden kanssa. 

Tulevaisuuskeskustelu tulee huomioida kaupungin strategisessa päätöksenteossa. 

 

Kaupunginhallitus käsitteli aloitetta 9.10.2023 § 157 ja päätti merkitä alla olevan vastauksen 

aloitteeseen tiedoksi:  

Aloite on huomioitu osana sidosryhmätyötä. Kaupungilla on Satakunnan ammattikorkeakoulun 

kanssa elinvoimayhteistyösopimus, jonka perusteella tehdään yritysten tulevaisuustyötä. 

Satakunnan ammattikorkeakoulu on valmistellut yhdessä kaupungin kanssa EU-rahoitteista 

hanketta teknologisesti vihreämpi ja vireämpi Kaakkois-Satakunta. Tavoite on uudistaa ja 

monipuolistaa aluetaloutta ja lisätä Satakunnan Biolaaksobrändin tunnettuutta. Hankkeen aikana 



 

järjestetään erilaisia seudullisia keskustelufoorumeita ja tulevaisuustyöpajoja. Osana 

seutukaupunkien kiertotalouden kehittämishanketta kaupunki on järjestänyt Kestävää Bisnestä -

seminaarin ja vastuulliseen tulevaisuuteen liittyvän työpajan. Hankkeiden tuloksia voidaan 

hyödyntää kaupungin omassa strategiatyössä. 

 

Kaupunki on järjestänyt yhdessä Lauttakylä lehden kanssa uudella elämystorilla monialaisen 

tulevaisuuskeskustelun, josta paikallislehti myös kirjoitti laajasti. Keskustelemassa oli kulttuurin, 

median, elinkeinoelämän ja politiikan vaikuttajia. Erilaista sidosryhmäyhteistyötä on jatkossakin 

tarkoituksenmukaista hyödyntää tulevaisuuden ennakoinnissa. 

 

Kaupunginvaltuusto aloitti valtuustoretkellään Sitran megatrendien vaikutusarvioinnin kaupungin 

toimintaan. 

 

Keskustelua jatketaan ja keskustelua tulee käydä läpileikkaavasti kaupungin eri työryhmissä. 

Erityisesti nuorisovaltuustossa, hyvinvointi- ja elinvoimatyöryhmissä. Erityinen vastuu 

tulevaisuuskeskustelun aktivoinnista, ylläpitämisestä ja tulosten kokoamisesta on 

kaupunginjohtajalla ja elinvoimajohtajalla. 

 

Ensi keväänä on ajankohtaista arvioida kaupungin nykyisen strategian toteutumista. Tässä 

yhteydessä elinvoimatyöryhmä kutsuu muiden alojen asiantuntijoita mukaan arviointiin ja 

pohtimaan pidemmän aikavälin tavoitteiden asetantaa. 

 

Elinvoimatyöryhmä ideoi erilaisia tapoja aktivoida tulevaisuuskeskustelua. Pohdittiin taltioitavia 

keskusteluja ei niinkään fyysisiä tilaisuuksia. Halutaan nostaa erityisesti nuorten ja yrittäjien 

näkemyksiä. Jatketaan ideointia seuraavalla kerralla.  

 

5§ Muut asiat 

Pohdittiin, miten nuorten kesäkioskiin saataisiin hyvät yrittäjät. Pitäisikö yrittää kesäkioski 

akatemiaa?  

 

6§ Seuraava kokous  

7.3.2024 

 

7§ Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:05  

 

 

 

Kokouksen puolesta  

 

 

 

 

 

Arto Metsämäki  Riikka Peippo  

Puheenjohtaja    Sihteeri  


